

Medicinal Ingredients/Ingrédients médicinaux

per portion of 1.7g (1/2 scoop)/par portion de 1.7 g (1/2 mesure)

Inositol / Inositol	750 mg
L-Theanine / L-Théanine	250 mg
Magnesium glycerophosphate / Glycérophosphate de magnésium*	250 mg
Magnesium Taurate / Taurate de magnésium *	250 mg

* Provides 51.25 mg of elemental magnesium /
Fournit 51.25 mg de magnésium élémentaire.

Non-Medicinal Ingredients: Natural flavors, Organic Stevia. **Recommended use or purpose:** Helps to temporarily promote relaxation. Helps to maintain development and maintenance of bones and teeth. Helps in tissue formation. Helps to maintain proper muscle function, including the heart muscle. Source of/an electrolyte for the maintenance of good health. Helps in energy metabolism. Helps to maintain normal electrolyte balance. **Recommended dose:** Take 1/2 scoop (1.7g) one time per day. Mix product well in 1-2 cups of liquid (water, juice, etc.) immediately before consumption. **Cautions and Warnings:** Consult a health care practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding. **Known side effects:** Some people may experience diarrhea.

Ingrédients non médicinaux : Saveurs naturelles, stevia biologique. **Usage ou fins recommandés :** Favorise temporairement la relaxation. Aide au développement et au maintien des os et des dents. Aide à la formation des tissus. Aide à maintenir le bon fonctionnement des muscles, incluant le muscle cardiaque. Source d'électrolyte pour le maintien d'une bonne santé. Aide au métabolisme énergétique et au maintien d'un équilibre normal des électrolytes. **Dose recommandée :** Prendre 1/2 mesure (1.7g) une fois par jour. Bien mélanger dans 1-2 tasses de liquide (eau, jus, etc.) immédiatement avant de consommer. **Mises en garde :** Consultez un professionnel de la santé avant de consommer si vous êtes enceinte ou si vous allaitez. **Effets indésirables connus :** Peut entraîner la diarrhée chez certaines personnes.

CONTACT US

1 888 770-0079

info@atplab.com